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Abstract (en)
The burner has as outlet for the fuel/air mixture an uncooled perforated burner plate (6) which, with rectangular shape, is gently curved in the
manner of a cylindrical casing and is held along all four edges in the burner housing (1, 4, 5) by a frame-like enclosure (9, 11, 12), in which the
burner plate (6) is movable longitudinally expandably in all directions and which encloses the edges of the burner plate (6) so as to seal against
blowbacks. <IMAGE>

Abstract (de)
Der überstöchiometrisch vormischende Gasbrenner für Gasheizgeräte besitzt als Austritt für das Brennstoff-Luft-Gemisch eine ungekühlte,
perforierte Brennerplatte (6), die bei rechteckiger Form zylinderscha lenartig leicht gewölbt ist und entlang allen vier Rändern im Brennergehäuse (1,
4, 5) von einer rahmenartigen Einfassung (9, 11, 12) gehalten ist, in der die Brennerplatte (6) nach allen Richtungen längenausdehnbar beweglich
ist und die die Ränder der Brennerplatte (6) rückschlagsicher abdichtend einfaßt.
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